
 
 
Schriftelijke vragen conform artikel 44 reglement van orde voor de raad 
Amstelveen 2024 
 
Schriftelijke vragen inzake de afschaffing van de papieren afval kalender 
en het ophalen van Kerstbomen  
 
Dit is het laatste jaar dat de Gemeente Amstelveen een papieren afvalkalender 
verspreid onder haar inwoners. De informatie omtrent ophaaldagen is vanaf 
2026 alleen nog digitaal te vinden. Voor oudere inwoners van Amstelveen is een 
papieren afvalkalender nog van grote waarde want niet iedereen is digitaal zo 
vaardig. Vandaar dat wij de volgende vragen aan het college hebben: 
 

1. Waarom is er gekozen om de papieren afvalkalender volledig af te 
schaffen? 

2. Is het college het met ons eens, dat er een groep inwoners is waarvoor die 
papieren afvalkalender nog van grote waarde is omdat zij niet zo digitaal 
vaardig zijn? 

3. Is het college bereid om alsnog een beperkte oplage van de papieren 
afvalkalender te maken en die ter uitgifte neer te leggen bij bijvoorbeeld 
Bibliotheek, Wijkcentra en Gemeentehuis?  

4. En aangezien er momenteel weer veel grofvuil naast de afvalcontainers 
staat. Kan op de Afvalkalender duidelijker aangegeven worden hoe dit 
opgehaald en aangeboden moet worden en wat de sancties zijn bij het 
negeren van geldende regels hieromtrent? 

 
Op 31 december is in een persbericht door de gemeente aangegeven dat er vanaf 
2 Januari 2025 wordt begonnen met het inzamelen van Kerstbomen. Deze 
dienen aangeboden te worden op de dagen dat de GFT bak geleegd wordt, naast 
de GFT bak of bij de ondergrondse container. Inmiddels zijn we bijna eind 
Januari en nog altijd liggen er in kerstbomen in de wijken. In sommige gevallen 
komt de verkeersveiligheid in het geding, door de locatie van neergelegde 
bomen. Meldingen die gemaakt worden via de Fixi App worden afgedaan als 
afgehandeld, maar de aangemelde kerstbomen liggen nog steeds op de straat. 
Wij hebben de volgende vragen aan het college: 
 

5. Waarom worden de kerstbomen niet meegenomen op de dagen dat de 
GFT bak wordt geleegd, zoals aangegeven in het persbericht van de 
Gemeente? 



6. Bij meldingen in de FIXI app van rondslingerende kerstbomen, wordt de 
melding afgedaan als afgehandeld maar de Kerstbomen worden niet 
opgehaald. Waarom worden deze meldingen niet afgehandeld zoals alle 
meldingen in de Fixi App?  

7. Welke gemeentelijke diensten hebben de mogelijkheid om 
rondslingerende kerstbomen mee te nemen en wie hebben daarvoor 
verantwoordelijkheid? 

8. Is het college het met Actief voor Amstelveen eens, dat rondslingerende 
kerstbomen in de wijken een gevaar kunnen opleveren voor 
verkeersveiligheid en vandalisme dmv brandstichting? 

 
Wij zien de antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Gonnie van Rietschoten 
Raadslid Actief voor Amstelveen 
 
 
 


